DAY 1 Singapore >> Penang

Start your journey with a flight from Singapore to Penang, known for its rich heritage and vibrant culture.

Street Art in Georgetown – Explore the famous murals and interactive street art that bring the old town to life. Don't forget to take pictures with iconic artworks like "Kids on Bicycle" and "Boy on Chair."

Clan Jetties – Visit the historic waterfront settlements of Chinese clans, where wooden houses stand on stilts over the sea, offering a glimpse into Penang's past. **Peranakan Museum** – Discover the unique blend of Chinese

D	Bft	Lunch	Dinner	Accommodation or similar
1	+	Authentic Nyonya Food	Own Expenses	5* G Hotel Gurney
2	Htl	Local Ethnic Cuisine	Sepetang Seafood	4* Novotel Hotel
3	Htl	٧	Highland Steamboat	4* Nova Hotel
4	Htl	Lou Wong Bean Sprout Chicken	+	

and Malay culture at this beautifully preserved museum showcasing Peranakan heritage, antiques, and fashion. **Kek Lok Si Temple** – One of Southeast Asia's largest Buddhist temples, featuring the stunning 7-tier Pagoda of Rama VI and a giant statue of Kuan Yin, the Goddess of Mercy. **Penang Hill** – Enjoy a breathtaking panoramic view of the island from the top of this hill, accessible via the funicular train. The cooler climate and lush surroundings make it a perfect end to your day.

DAY 2 Taiping Exploration

Head to Taiping, a charming town known for its natural beauty and historical significance. **Taiping Lake Gardens** – A serene and picturesque park with beautiful rain trees, perfect for a morning stroll. Next to **Antong Coffee Factory** – Malaysia's oldest coffee mill, where you can learn about traditional coffee-making and enjoy a fresh brew by your own expenses. After that visit **Taiping Kedai Biskut** – a local biscuit shop to try traditional Chinese pastries and famous Taiping biscuits. Next, visit **Spritzer Eco Park** – A refreshing stop at the natural mineral water source, featuring an eco-trail and a mini golf course. **Charcoal Kiln at Kuala Sepatang** – Witness the fascinating process of charcoal-making in traditional kilns, a unique industry in this coastal town. **Kuala Sepatang Mangrove Forest** – Take a boat ride to explore the rich wetland ecosystem. **Puffer Fish Farm** – A unique experience where you can observe different species of puffer fish and other marine life up close.

DAY 3 Cameron Highlands Adventure

Travel up to the cool and misty Cameron Highlands, known for its scenic landscapes and fresh produce. **Green View Garden** — A beautiful floral garden with charming photo spots, strawberries, and a café serving delicious desserts. **Hobittoon Village** — A fun stop with Hobbit-themed houses, great for fantasy lovers and photo enthusiasts. **Agro Market** — Cameron Highlands' newly unveiled scenic beauty. Every corner is picturesque photo spots. **Cactus Valley** — A paradise for plant lovers, featuring a variety of cacti, flowers, and ornamental plants. **Bee Farm** — Learn about honey production and taste fresh honey straight from the hive. **BOH Tea Plantation** — One of the most famous tea plantations in Malaysia, offering breathtaking views of rolling tea fields and a chance to enjoy a warm cup of freshly brewed tea (own expenses).

DAY 4 Cameron Highland – Ipoh – Penang → Singapore

Enjoy a relaxing morning before heading back to Singapore. **Pasar Pagi Kea Farm Market** - Biggest morning market with varieties of fruits, vegetables and fresh flowers to choose and buy. **The Sheep Sanctuary** – A delightful farm where you can interact with fluffy sheep, perfect for families and animal lovers. **Tambun Pomelo Farm Visit** – Taste the famous Tambun pomelos, a juicy and refreshing citrus fruit grown in the region. **Ipoh Concubine Lane** – End the trip with a visit to this historic alley filled with charming shophouses, trendy cafés, and local street food. Last, board your flight back home with unforgettable memories of Penang, Taiping, Cameron Highlands and Ipoh.









Note:

- During major international or local festive events, accommodation may not be arranged as stated as above.
- 2.Tour groups may be merged and sequence of itinerary is subject to change without prior notice.
- Bonus tour will be not replaced nor refunded.
- 4.All hotel ratings are based on local standard. In case of hotel rooms are running full, an equivalent standard hotel will be served as replacement.
- 5.In the event of any discrepancy between the English and Chinese itineraries, the Chinese version shall prevail.
- 6.Room type, size and/or view are allocated by hotel/resort, subject to availability.
- 7.Tour is fully conducted in Chinese.







6533 1788



enquries@hongthai.com.sg



第一天 新加坡 > 槟城 - 发现槟城的文化与历史

乔治市艺术壁画街 - 探索乔治市著名的壁画和互动街头艺术,如《骑自行 车的孩子》和《站在椅子上的男孩》。姓氏桥 - 参观中国氏族的水上木 屋,了解槟城华人早期移民的生活方式。娘惹博物馆 - 深入了解土生华 人的独特文化, 欣赏精美的古董和传统服饰。极乐寺 - 东南亚最大的佛 教寺庙之一, 欣赏七层高的万佛塔和观音大佛像。升旗山 - 乘坐缆车登 上槟城最高点,俯瞰槟城全景,享受凉爽的山间空气。

天数	早餐	午餐	晚餐	酒店住宿或同级
1	+	正宗娘惹特色菜	自费	5* 格尼 G 酒店
2	酒店内	当地民族美食	十八丁海鲜餐	4* 诺富特酒店
3	酒店内	$\sqrt{}$	高原火锅	4* 新星高地酒店
4	酒店内	老黄牙菜鸡	+	

第二天 太平探索之旅

太平湖公园 - 清晨漫步在宁静的湖边,欣赏倒影如画的百年雨树。安东咖啡厂 - 参观马来西亚最古老的咖啡厂,了解传统咖啡制作工艺,并 自费品尝香浓咖啡。太平金地园香饼 - 购买当地手工制作的传统中式饼干,如豆沙饼和咸香饼。Spritzer 生态公园 - 参观马来西亚著名矿泉水 品牌的生态园区,感受大自然的清新气息。十八丁木炭窑 - 观赏传统的木炭窑,了解百年木炭制作工艺。十八丁红树林生态公园 - 乘船探索 丰富的湿地生态系统。河豚鱼养殖场 - 近距离观赏各种可爱的河豚鱼, 体验独特的海洋生态之旅。

第三天 金马仑高原探索之旅

绿景园 - 参观花园与草莓园, 打卡美丽的拍照点, 并在咖啡馆品尝美味甜点。霍比屯村 - 沉浸在童话世界, 拍摄仿照《指环王》霍比特人小 屋的特色景点。金马伦梦幻花园 - 金馬倫 2023 最新景點, 整座 Agro Market 就像迷你花海, 各種繽紛的佈置, 還有美食店可以大快朵頤。仙人 掌谷 - 欣赏各类仙人掌、花卉和观赏植物,是植物爱好者的天堂。蜜蜂农场 - 了解蜂蜜的采集过程,并品尝天然蜂蜜。BOH 茶园 - 参观马 来西亚最著名的茶园, 欣赏一望无际的茶田, 并可自费在茶室品尝现泡的 BOH 红茶。

第四天 金马伦高原 - 怡保 - 槟城 + 新加坡

Kea Farm 晨市集 - 最大的早市,提供各种水果、蔬菜和新鲜花卉可供选择和购买。绵羊牧场 - 与可爱的绵羊亲密互动,适合家庭和动物爱好 者。打扣柚子园 - 参观著名的柚子种植园,品尝又大又甜的打扣柚子。恰保二奶巷 - 走进充满历史韵味的老街,感受怡保的古色古香,品尝 当地特色美食。新加坡 → 归程 - 结束精彩的探索之旅, 搭乘航班返回新加坡。









打扪柚子园

- 1. 在国际或当地重大节日活动期间,酒店住宿可能无法照行程安排。
- 2. 团队如有合拼或行程顺序更改,恕不另行通知, 将以当地旅行社安排为准。
- 3. 红利行程将不由其它行程取代或退款。
- 4. 酒店评级以当地为标准。酒店客房已满等因素,将以同等级酒店取代。
- 5. 中英文行程如有差异,以中文版为准。
- 6. 房间的差异如类型、大小和或景观均由酒店分配而定。
- 7. 团体全程将以中文讲解。





6533 1788



enquries@hongthai.com.sg